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Nr OR-BR.0002.20.2016 

PROTOKOL Nr XX12016 
z dwudziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 19 maja 2016 r. w godzinach 15,00 -17,00 
w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 1311XX12016 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burrnistrza 
Gminy i Miasta Kozieglowy 

2. Uchwala Nr 1321XX12016 w sprawie zmtan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 1 03IXV/201S z dnia 29 grudnia 2015 roku. 

3. Uchwala Nr 1331XX12016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Uchwala Nr 1341XX12016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. " Budowa chodnika w Winownie ul. Opolska 
w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S" . 

5. Uchwala Nr 1351XX12016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pn. "Budowa chodnika w Pinczycach ul. 
Ogrodowa w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 3803S". 

6. Uchwala Nr 1361XX12016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
za 2015 rok. 

7. Uchwala Nr 1371XX12016 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta 
Kozieglowy absolutorium z tytulu wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 
2015 rok. 
Uchwaly stanowi<t zal<tczniki nr 1 - 7 do protokolu. 

Radnych obecnych na sesji : 14 
Radny nieobecny Pan Zenon Jarecki. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz<tca Rady Gminy Miasta Kozieglowy Pani 
Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl~czka 
Zast~pca Burrnistrza Gminy i Miasta Pan Piotr Kolodziejczyk 



Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof B¥ 
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Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urz,<du Gminy i Miasta Pani Aneta Sosn6wka 
Kierownicy referat6w Urz,<du GiM Kozieglowy, 

Przewodniczl\.cy Samorzl\.du Mieszkaitc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz sohysi 

Porzadek obrad podany w zawiadomieniu Sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj ,<cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj,<cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Gminy i Miasta 

Kozieglowy 
5. Podj,<cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2016 r. 
6. Podj,<cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2015 

rok oraz podj\ecie uchwaly w sprawie absolutorium: 
1) przedstawienie sprawozdania Burmistrza, 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 
3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu oraz 

wniosek w sprawie absolutorium , 
4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium , 

5) opinia komisji Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu wniosku w sprawJe 
absolutorium, 

6) dyskusja, 
7) podj\ecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. 

8) podj\ecie uchwaiy w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2015 rok. 
8. Raport Ewaluacyjny Strategii Rozwil\.zywania Problem6w Spolecznych Gminy 

Kozieglowy 
na lata 2014-2018 

9. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi,<dzysesyjnym. 
10. Informacja PrzewodnicZl\.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi,<dzysesyjnym. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zakoilczenie obrad 20 Sesji. 

Porzl\.dek obrad sesji stanowi zall\.cznik nr 8 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz~ca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj~ na sesj~ radnych, zaproszonych gosci oraz wszyslkich 
zebranych. 
Stwierdziia, i.e sesja jest prawomocna. 
Zgodnie z list~ obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych. 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowi~ zal~czniki ill 9,10 do protokolu. 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala rozszerzeme 
porz~dku obrad sesji 0 podj~cie uchwal: 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacj« 
zadania pn." Budowa chodnika w Winownie ul. Opolska w ramach przebudowy drogi 
powiatowej Nr 2312S". 

2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powialowi Myszkowskiemu na realizacj~ 

zadania pn." Budowa chodnika w Pinczycach ul. Ogrodowa w ramach przebudowy 
drogi powiatowej Nr 3803S". 

Zaproponowala rozpatrzenie projekt6w uchwal jako punkty 7, 8 porz~dku obrad 
i przesuni~cie pozostalych. 
Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porz~dku obrad. 
Porz~dek obrad wraz z zaproponowan~ zmian~ zostal przyj~ty 14 glosami :"za" 
(jednoglosnie ). 

Uchwaiony porzadek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Gminy i Miasta 

Kozieglowy 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budi.ecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2016 r. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizacj« zadania pn." Budowa chodnika w Winownie ul. Opolska w ramach 
przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S". 

8. Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 
na reali zacj~ zadania pn." Budowa chodnika w Pinczycach ul. Ogrodowa w ramach 
przebudowy drogi powiatowej Nr 3803S". 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budi.etu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2015 
rok oraz podj«cie uchwaly w sprawie absolutorium: 



4 

1) przedstawienie sprawozdania Bunnistrza, 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 
3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu oraz 

wniosek w sprawie absolutorium , 
4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium , 
5) opinia komisji Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu i wniosku w sprawle 

absolutorium, 
6) dyskusja, 
7) podj\ecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. 
8) podj\ecie uchwaly w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2015 rok. 

10. Raport Ewaluacyjny Strategii Rozwi!\Zywania Problem6w Spo!ecznych Gminy 
Kozieg!owy 
na lata 2014-2018 

11. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
12. Informacja Przewodniczltcej Rady Gminy i Miasta 0 dzia!aniach podejmowanych 

w okresie mi"dzysesyjnym. 
13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zakonczenie obrad 20 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony by! w Urz~dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si~ z nim. Radni nie zglaszali uwag do protoko!u z dziewi\etnastej 
sesji, kt6ra odbyla si" w dniu 28 kwietnia 2016 r. 

Protok6! z poprzedniej Sesji przyj"ty zosta! przyj\ety 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powo!ala Komisj~ Uchwal i Wniosk6w 
w sk!adzie: 

1. Pan Antoni Luszczyk 
2. Pan Andrzej Okularczyk 

3. Pan Marcin B"dkowski 

Ad. pkt4 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze osoba skladajltca 
skarg\e otrzymala powiadomiona 0 tenninie sesji, jednak na sesj" nie przybyla. Sprawa skargi 
omawiana byla w dniu wczorajszym na wsp61nym posiedzeniu Komisji Rady, w obecnosci 
Skarzltcego. 
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Pan Antoni Luszczyk odczytal projekt uchwaly w spraWJe rozpatrzenia skargi wraz 

z uzasadnieniem ( zahtcznik nr 11 do protokolu). 
PrzewodnicZltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze byly czynione starania 
w kierunku wykupienia dzialki od Parafii Starokatolickiej Mariawit6w w Gniazdowie , jednak 
nie wyrazono na to zgody. Skarz!).cy podnosi, ze nie moze wyjecha6 ze swojej posesj i, bo 

droga jest za w!).ska, ale ogrodzenie swojej posesji umieScil 40 cm w drodze. Jezeli chce mie6 
dojazd, powinien zdemontowa6 ogrodzenie, kt6re umiescil w drodze. Skarz!).cy otrzymal 
pozwolenie na budow.,: , ale dojazd do dzialki byl z drugiej strony, po dzialce stanowi!).cej 
wlasnos6 jego rodzic6w. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1311XX12016 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta 
Kozieglowy ( zostala przyj~ta 13 glosami "za" , przy 1 wstrzymuj!).cym si.,: glosie. 

Ad. pkt 5 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2016 ( zal!).cznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1321XXJ2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 103/XV/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku zostala przyj.,:ta 14 

glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (zal!).cznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1331XXJ2016 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyj.,:ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomoey 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacj.,: zadania pn." Budowa chodnika w 
Winownie ul. Opolska w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S" ( za!!).cznik nr 14 
do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1341XXJ2016 w sprawie udzielenia pomoey finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj.,: zadania pn. " Budowa chodnika w Winownie ul. Opolska 
w ramaeh przebudowy drogi powiatowej Nr 2312S" zostala przyj.,:ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 
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Ad. pkt 8 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizacj« zadania pn." Budowa chodnika 
w Pinczycach ul. Ogrodowa w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 3803S". 
( zali\.cznik nr 15 do protokoru). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 13S1XX/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacj« zadania pn. " Budowa chodnika w Pinczycach 
ul. Ogrodowa w ramach przebudowy drogi powiatowej Nr 3803S". 

zostala przyj«ta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 

Ad. pkt 9 

Przewodniczi\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Burmistrzowi 
Gminy i Miasta Kozieglowy, celem przedstawienia sprawozdania z wykonania budzetu za 
2015 rok. 

1) 
Burmistrz Pan Jacek SI«czka poinformowal, ze zgodnie z ustawi\. 0 samorzlldzie gminnym 
oraz ustawi\. 0 finansach publicznych zarzi\.dzeniem z dnia 29 marca 2016 r. przedstawil 
Radzie GiM Kozieglowy oraz Regionalnej Izbie obrachunkowej sprawozdanie 
z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy wraz z informacji\. 0 stanie mienia 

wedlug stanu na dzien 31 grudnia 2015 roku ( sprawozdanie z wykonania budzetu za 2015 

rok przedstawione przez Burmistrza GiM oraz dokumenty towarzyszi\.ce stanowill zali\.cznik 
nr 16 do protokolu). 
Budzet Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 rok uchwalony w dniu 30 grudnia 2014 r. 

Uchwali\.Nr 16/IIl12014 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy wynosil: 
Planowane dochody - 48.112.113,05 zl, w tym: 
- dochody bieZllce 39.297.458,80 zl, 
- dochody maji\.tkowe 8.814.654,25 zl. 
Planowane wydatki - 52.665.455,63 zl , w tym: 
- wydatki biezllce 35.404.239,34 zl, 
- wydatki majlltkowe 17.261 .216,29 zl. 
Deficyt budzetowy uchwalono w wysokosci 4.553 .342,58 zl, planowany do pokrycia 
poZyczki\. z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej 
w Katowicach oraz kredytem bankowym. 
Ustalono przychody i rozchody budzetu: 
- przychody w kwocie 6.391.107,44 zl, z tego : kredyt 4.686.570,64 zl, pozyczka 
1.704.536,80 zl, 

- rozchody budzetu stanowill splaty otrzymanych krajowych kredyt6w z lat ubieglych 
w kwocie 1.837.764,86 zl 
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Dzil(ki przychylnosci Rady Gminy i Miasta Kozieglowy dokonywano na biez~co zmlan 
w budzecie , kt6re pozwalaly na realizacjl( zaplanowanych i nowych zadan. Po dokonanych 
w roku 2015 zmianach do uchwaly budzetowej ( 11 uchwal Rady GiM i 14 zarz~dzen 
Burmistrza GiM ) plan dochod6w i wydatk6w budzetu przedstawial sil( nast\!puj~co: 
Planowane dochody zostaly zwil(kszone 0 kwotl( 7.009.895,81 zl i wyniosly 55.122.008,86 zl. 

Planowane wydatki zostaly zwil(kszone 0 kwotl( 8.409.329,14 zl i wyniosly 61.074.784,77 zl. 
Planowany deficyt budzetu roku 2015 r. wyni6s1 po zmianach 5.952.775,91 zl. 
Planowane przychody budzetu to kwota 10.990.540,77 zl , z czego 4.680.000 zl to kredyt, 
1.661.276,08 pozyczka , 1.449.264,69 zl wolne srodki , oraz pOZyczka pomostowa 3.200.000 
zl na finansowanie zadail realizowanych z udzialem srodk6w pochodz~cych z Unii 

Europejskiej. 
Rozchody budzetu to przypadaj~ce do splaty w 2015 roku raty kredyt6w z lat 
ubieglych w wysokosci 1.837.764,86 zloraz splata pozyczki z roku biez~cego w wysokosci 
3.200.000 zl 

Wykonanie dochod6w i wydatk6w budzetowych na dzien 31 grudnia 2015 roku przedstawia 

sil( nastl(puj~co: 
- dochody zostaly wykonane w wysokosci 55.178.800,24 zl co stanowi 100, I 0 % planu 

rocznego, w tym: 42.437.319,80 zl (101,42%) to dochody biez~ce oraz 12.741.480,44 zl 
( 95,95%) to dochody maj~tkowe ; 
- wydatki wykonane zostaly w kwocie 57.593.459,03 zl, co w stosunku do planu po 
zmianach wynosi 94,30 % 
w tym: wydatki biez~ce 38.390.828,27 zl ( 95,52% planu) oraz wydatki maj~tkowe 
19.202.630,76 ( 91,95%) zl. 

Deficyt budzetu 2015 roku wynosi 2.414.658,79 zl ( planowany deficyt roczny wynosil 
5.952.775 ,91 zl) 
W roku 2015 gl6wne ±r6dla zwil(kszenia planu dochod6w to : 

- dotacja na usuwanie skutk6w kll(sk zywiolowych z Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji 
na odbudowl( drogi gminnej Milosc u1. Sw. Walentego 1.237.963 zl, 

- refundacja wydatk6w na zadanie "Budowa Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego 
w Gniazdowie 400.595 zl , 

- dotacja celowa na zadanie "Budowa infrastruktury informatycznej dla Subregionu E-region 
cZl(stochowski 1.016.534,10 zl, 
- dotacje celowe w ramach program6w finansowanych z udzialem srodk6w europejskich 
Comenius 50.260 zl, 

- dotacja celowa na projekt " Przeciwdzialanie wykluczeniu cyfrowemu " 229.720,43 zl 
- dotacja celowa na projekt "Poprawa zycia mieszkanc6w Gminy i Miasta poprzez budowl( 
instalacji solarnych 339.626,50 zl 

Burmistrz Pan Jacek Sll(czka poinformowal , ze szczeg610we zestawienie danych jest bardzo 
obszemym materialem, kt6rym dysponuj~ wszyscy radni. Podkreslil, ze oczekiwania 
ze strony mieszkailc6w s~ duze , ale przy rozs~dnym wydatkowaniu srodk6w starano sil( 
zabezpieczyc wszystkie obszary, maj~c na uwadze perspektYWI! lat przyszlych. 
Pan Burmistrz odni6s1 sil! do Wieloletniej Prognozy Finansowej, kt6ra zostala opracowana na 

lata 2015-2024. Zakres czasowy prognozy jest zbiezny z zakresem czasowym dla 
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planowanego dlugu oraz Jego splaty jak r6wniez z zalozeniami limit6w wydatk6w na 
przedsi~wzi~cia biezftce i majfttkowe. 
Na zakoilczenie swej wypowiedzi podzi~kowal Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy za 

wnioski, analizy i korekty . Podzi~kowal Pani Skarbnik GiM, pracownikom Urz~du, 

instytucjom realizujftcym budzet 2015 r. , soltysom, stowarzyszeniom oraz wszystkim , 
kt6rzy mieli udzial w realizacji budzetu. 

2) 
Wiceprzewodniczftcy Rady Pan Damian Cesarz Uchwal~ Nr 4200NI/5912016 z dnia 12 

kwietnia 2016 r. VI Skladu Orzekajftcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach , 

zawierajftcft pozytywnft opini~ 0 przedlozonym przez Burmistrza sprawozdaniu z wykonania 
budzetu za 2015 rok wraz z informacjft 0 stanie mienia komunalnego ( opinia stanowi 
zalftcznik nr 17 do protokolu). 
3) 
PrzewodnicZftcy Komisji Rewizyjnej Pan Marcin B~dkowski odczytal Uchwal~ Nr 112016 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 26 kwietnia 2016 r. , 

zawierajftcft pozytywnft opini~ 0 wykonaniu budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2015 rok 
oraz wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi ( zalftcznik nr 18 do 
protokolu) 
4) 

Wiceprzewodniczftcy Rady Pan Damian Cesarz odczytal Uchwal~ Nr 4200NI17112016 
VI skladu Orzekajftcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 05 maja 
2016 r. zawierajftcft pozytywnft opini~ 0 wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy absolutorium za 2015 rok ( zalftcznik nr 19 do 
protokolu). 

5) 
Przewodniczftcy Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Marian Szmukier 

przedstawil pozytywnft opini~ komisji stalych Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu 
i wniosku w sprawie absolutorium ( zalftcznik nr 20 do protokolu). 
6) 
Przewodniczftca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk otworzyla dyskusj~ nad przedstawionymi 
materialami . 
Radni nie zabierali glosu w dyskusji. 

7) 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za 2015 r.( zalftcznik nr 21 do protokolu) . 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 1361XX12016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
i Miasta Kozieglowy za 2015 rok zostala przyj~ta 14 glosami "za" - jednoglosnie. 
8) 
Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Gminy i Miasta Kozieglowy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2015 rok 
( zalftcznik nr 22 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. 
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Uchwala Nr 137 1xx/2016 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy 

absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2015 rok zostala przyj",ta 14 glosami "za" -

jednoglosnie. 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala Panu Burmistrzowi 

jednoglosnego uzyskania absolutorium. PodkreSlila, ze wykonanie budzetu za rok ubiegly 
jest zadawalajltce, uchwalony budzet zapewnial stabilizacjC( i rownomiemy rozwoj. Byl to 
kolejny rok, w kt6rym skutecznie ubiegano siC( 0 srodki zewnC(trzne. Wyrazila nadziejC( , ze 
w dalszym ci~u nasze wnioski bC(dlt dobrze oceniane i uda siC( zrealizowac jeszcze wiele 

zdait . PodziC(kowala Burmistrzowi, pracownikom UrzC(du GiM oraz kierownikom 
i pracownikom jednostek organizacyjnych gminy za wszystkie przygotowane i zrealizowane 
wnioski. PodziC(kowala Dyrektorowi i pracownikom ZUK za ogrom wykonywanych prac. 
Podzi",kowala soltysom oraz wszystkim , kt6rzy angaZowali siC( w realizacjC( budzetu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapytala czy radni majlt uwagi 
do Raportu Ewaluacyjnego Strategii RozwiltZywania Problemow Spolecznych Gminy 
i Miasta Kozieglowy na lata 2014- 2018 (zalltcznik nr 23 do protokolu). 

Radni nie zglaszali uwag. 
Raport Ewaluacyjny Strategii RozwiltZywania Problem6w Spolecznych Gminy Miasta 
Kozieglowy na lata 2014- 20 zostal przyjC(ty jednoglosnie. 

Ad. pkt 11 

Burmistrz Pan Jacek SIC(czka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 

miC(dzysesyjnym : 

- do Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej wplynC(ly 984 wnioski na swiadczenie 
Rodzina 500 Plus na 1511 dzieci. Wydano 462 decyzje na 750 dzieci. Do koitca czerwca br. 

wszystkie swiadczenia bC(dlt wyplacone; 

- trwajlt prace nad ukladaniem arkuszy organizacyjnych na nowy rok szkolny 2016/2017. 
NajwiC(kszy problem jest z ulozeniem arkuszy dla klas 1. Na terenie GiM tylko 5 dzieci 6 

letnich zamierza rozPOCZltC naukC( w klasie 1. Natomiast 120 dzieci 6 letnich zostanie 
w przedszkolu i oddzialach przedszkolnych. Trwajlt prace nad uruchomieniem klas I 
w szkolach, gdzie jest powyzej 7 uczni6w. W szkolach: Piilczyce, Lgota G6ma, Koziegl6wki 

i Kozieglowy bC(dlt utworzone klasy pierwsze i dostosowany bC(dzie dow6z uczni6w. 
Ustawodawca zadecydowal, ze dzieci rozpoczynajlt naukC( w szkole w wieku 7 lat , wiC(c 

dzieci 6 i 5 letnie oraz w miarC( mozliwosci dzieci mlodsze bC(dlt mialy miejsce 
w przedszkolach . Do koitca maja organ prowadzltcy ustali liczbC( oddzial6w przedszkolnych 
w poszczeg61nych szkolach; 
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- w Subregionie P6lnocnym mamy zapisan't kwot,< 10,5 min zl, ale nie rna jeszcze 
rozstrzygni,<c i ocen merytorycznych. Na dzien dzisiejszy nie wiemy kiedy Urz'td 
Marszalkowski wskaze terminy podpisania umowy. W zwiljZku z tym uruchomione zostan't 
srodki wlasne na wyposazenie Przedszkola w Kozieglowach, by z dniem 1.09.br. 
Przedszkole rozpocz,<lo dzialalnosc w nowym budynku. Natomiast zagospodarowanie terenu 

w Kozieg1owach i oddziale zamiejscowym w Starej Hucie nast'tPi dopiero po podpisaniu 
umowy; 

- z dniem l.06.br. po pr6bnym rozruchu uruchomiona zostanie oczyszczalnia sciek6w 
w Kozieglowach . Ustalona stawka wynosi 8z1 za I m3 sciek6w; 

- podzi,<kowal wszystkim obecnym na spotkaniu w Kozieglowach dotycz'l.cym remontu drogi 
789 za wsparcie. Nie mozna blokowac modemizacj i drogi , bo remont jest zasadny 
i konieczny. Przygotowywane jest wyst'tPienie do Zarz'tdu Wojew6dztwa SI'tskiego 0 

rozpocz,<cie prac nad lokalizacj't obwodnicy Koziegl6w; 

- Urz'td Marszalkowski przyj't1 Strategi,< Rozwoju PPJ. Wsr6d 14 partner6w mamy pierwsze 

mleJsce; 

- czynione s't starania w kierunku budowy punktu odpad6w wielkogabarytowych, by unikn'tc 
placenia dodatkowych srodk6w firmie, kt6ra wywozi i utylizuje te odpady. 

Ad. pkt 12 

Przewodnicz'tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj,< 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi,<dzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady 
GiM w dniu 28 kwietnia 2016 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'tdku obrad biez'tcej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady 

praca nad materialami sesyjnymi, 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplyn,<lo pismo Zespolu Szk61 w Lgocie G6mej 
o podj,<cie pr6by rozwi'tzania problemu dowozu uczni6w na konkursy i zawody w sytuacji 
gdy liczba uczestnik6w jest mniejsza niz 8 os6b. Przewodnicz'tca Rady stwierdzi1a , 
ze nalezy poznac jak problem ten rozwiljZaly inne szkoly. W miesi'tcu czerwcu na wsp61nym 
posiedzeniu Komisji radni jeszcze rozpoznaj't problem. 

Burmistrz Pan Jacek SI,<czka podkrdlil, ze pismo jest 0 tyle zasadne, bo dyrektor szkoly 
odpowiada za bezpieczenstwo uczni6w. Gmina jednak nie posiada takiego srodka transportu. 
Samochody dowoz'tce dzieci do szk61 s't w ci<tglym ruchu . Jezeli jednak gimbus jest wolny, 
sluZy r6wniez do innych wyjazd6w. 
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Ad. pkt 13 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpe\acji. 

Ad. pktl4 

Wolnych wniosk6w nie bylo. 

Ad. pkt 15 

Wobec 
Kolodziejczyk 

wyczerpania porzl\dku obrad, Przewodnicz'tca 
zamkn«la obrady dwudziestej Sesji Rady Gminy 

Rady Pani Joanna 
i Miasta Kozieglowy, 

dzi\!kuj'tc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady dwudziestej Sesji zakonczono. 

Protok61;':,~z'tdzila: 
ursz~Ja PRZEW~ Gminy i i 

Joa n K ziejcz~'k 


